
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialkubben för shih tzu. 

Möte 20 maj 2019 

Medverkade:  Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson och Carina Bomberg 

Sekreterare för dagen: Carina 

Hemsidan: Inga nya frågor till AK via hemsidan. 

Hanhundregistret:  Uppdatering på gång (Carina) 

Hanhundsanvändningen: En ny uppdatering på gång för att publiceras i Bulletinen nr. 3 

Valphänvisning: Klubbens rekommendationer ska uppdateras så att de följer gällande regler. Det vill 

säga att både tik och hane måste ha minst excellent på utställning för att finnas med under klubbens 

valphänvisning. 

Försäkringsarbetet: AK bordlägger det tills vi kan träffas och gå igenom materialet tillsammans. 

Förslag har inkommit om en träff i början av augusti hos Carina. 

Väg/mätning: Annalena har varit i kontakt med SKK AK för att få mer info. Vi har möjlighet att göra 

mätningar på rasen under hela 2020 men vägning fungerar inte. Förslag ligger på att vi ska fullfölja 

med att mäta alla hundar på utställningarna under angivet år. 

Frågor till AK: vi har fått in en fråga ang krav på ögontester på vår ras i Sverige. (Carina svarar) 

Nästa möte kring midsommar. 


